

**INTERNSHIPS AND GRADUATE SCHOOL**

John Cabot’s Center for Career Services offers students competitive internship opportunities. Students have interned with leading companies and organizations including UNICEF, Zara, and the World Food Program. John Cabot’s graduates are accepted to the world’s most prestigious universities, such as, Johns Hopkins University, Oxford University, and Columbia University.

Служба карьеры университета предлагает студентам возможности стажировок. Студенты проходят практику в крупных международных организациях, таких как UNICEF, Zara и World Food Program. Выпускники университета поступают в ведущие магистратуры мира, например, Университет Джонса Хопкинса, Оксфордский Университет, Колумбийский Университет.

**THE INSTITUTE FOR ENTREPRENEURSHIP**

The JCU Institute for Entrepreneurship offers students training in the fundamentals of entrepreneurial practices, in addition to workshops, internships, counseling, and networking opportunities with established international entrepreneurs.

Институт Предпринимательства университета предлагает студентам тренинги по основам предпринимательской деятельности, в дополнение к семинарам, стажировкам, консультациям и возможностям налаживания контактов с потенциальными работодателями.

**To apply, you must submit:**

- Online application
- Personal statement
- Two letters of recommendation
- Academic transcripts
- Evidence of English Language Proficiency
- €50 application fee
- SAT optional

For more information go to [www.johncabot.edu](http://www.johncabot.edu) or write to [admissions@johncabot.edu](mailto:admissions@johncabot.edu)

**Для поступления необходимы:**

- Заявка онлайн
- Мотивационное письмо
- Два рекомендательных письма
- Официальная копия документов об образовании
- Подтверждение уровня английского языка
- Аппликационный взнос €50
- SAT при наличии, но не обязательно

Для более подробной информации, пожалуйста, посетите сайт [www.johncabot.edu](http://www.johncabot.edu) или обращайтесь в Приемную комиссию по адресу [admissions@johncabot.edu](mailto:admissions@johncabot.edu)



AMERICAN  
EDUCATIONAL  
EXCELLENCE  
IN THE HEART  
OF ROME



John Cabot University is an American liberal arts university in the center of Rome, Italy, offering U.S. bachelor's degrees in 13 majors. John Cabot’s students receive a first-class education in English and become part of a stimulating international environment with students from over 60 countries, small classes and dedicated professors.

John Cabot University - это аккредитованный американский университет, расположенный в самом центре Рима, предлагающий американский диплом бакалавра по 13 специальностям. Студенты John Cabot получают признаваемое во всем мире американское образование и одновременно приобщаются к международному сообществу студентов из более чем 60 стран, обучаясь на английском языке в маленьких группах у высокопрофессиональных преподавателей.

**FACULTY**

Our distinguished professors hold PhDs from some of the world's most prestigious institutions, including Harvard University, Brown University, and the London School of Economics, and their international professional backgrounds and expertise enrich the classroom experience.

Наши выдающиеся профессора имеют докторские степени всемирно уважаемых вузов, таких как Гарвардский Университет, Брауновский Университет, Лондонская Школа Экономики, а также опыт работы в международных компаниях.

**MAJORS AND MINORS**

John Cabot offers 13 majors and 16 minors. Students can pursue a single or double major, such as combining Marketing and Communications, or pursue a single major and one or two minors.

John Cabot предлагает 13 основных и 16 дополнительных специальностей. Студенты могут получить диплом по одной или двум основным специальностям, совмещая, например, Маркетинг и Связи с общественностью, или же по одной основной специальности с одной или двумя дополнительными.

<b>MAJORS</b> Основные Специальности		
Art History История искусств	Economics and Finance Экономика и финансы	International Business Международный бизнес
Business Administration Деловое администрирование	English Literature Английская литература	Italian Studies Регионоведение Италии
Classical Studies Высшее классическое образование	History История	Marketing Маркетинг
Communications Связи с общественностью	Humanistic Studies Гуманитарные науки	Political Science Политология
	International Affairs Международные отношения	

<b>MINORS</b> Дополнительные Специальности		
Art History История искусств	Economics Экономика	Italian Studies Регионоведение Италии
Business Administration Деловое администрирование	English Literature Английская литература	Marketing Маркетинг
Classical Studies Высшее классическое образование	Entrepreneurship Предпринимательство	Philosophy Философия
Communications Связи с общественностью	History История	Political Science Политология
Creative Writing Креативное письмо	Humanistic Studies Гуманитарные науки	Psychology Психология
	International Affairs Международные отношения	

**EVIDENCE OF ENGLISH LANGUAGE PROFICIENCY**

To be admitted to the University, non-native speakers of English will need to demonstrate evidence of English language proficiency. Both the TOEFL and the IELTS exam are accepted. Below are the minimum scores needed for admission to John Cabot University.

Студенты, для которых английский не является родным языком, и которые не учились минимум два года в англоязычном учебном заведении, должны предоставить сертификат TOEFL или IELTS. Ниже указан минимальный результат, необходимый для зачисления в John Cabot University.

<b>English Language Tests</b> Тест по английскому языку	<b>Minimum Score for JCU Admission</b> Минимальный результат для зачисления
TOEFL (Paper) Бумажный вариант	563 or higher или выше
TOEFL (Computer-based) Компьютерный вариант	223 or higher или выше
TOEFL (Internet-based) Онлайн вариант	85 or higher или выше
IELTS	6.5 or higher или выше

**ENLUS PROGRAM**

Should your English level not qualify you for admission to the University, the English Language for University Studies program provides non-native English speakers with intensive preparation for American university life.

Для студентов, чей уровень английского языка не позволяет им учиться в университете, John Cabot предлагает курсы по академическому английскому языку с интенсивной подготовкой к обучению в американском вузе.

**COLLEGE CREDITS**

Students who come from 13-year secondary educational systems, have taken advanced placement (AP) classes, A-levels, or AS-levels classes, have received an IB diploma, or are transferring from another university may receive college credits toward their BA degree.

Студенты, которые обучались в 13-годичной среднеобразовательной системе, изучали курсы Advanced Placement (AP), A-levels или AS-levels, получили IB Diploma или же переводятся из других вузов, могут сделать трансфер предметов в пользу диплома бакалавра.